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Abstract (en)
[origin: US4847007A] For bonding particularly radioactive wastes into a binder, a transporting and mixing device is used which transports the
mixture to a storage tank prior to the hardening. The wastes are transported into the mixing zone by gravity and aided by the conveyor helix which
also imparts additional wall cleaning action through the dry conveyor zone. A single or multi-component binder is concurrently transported in a
direction lateral to the mixing tool to the mixing zone. The mixture is conducted in a straight-line extension of the transport and mixing direction to an
outlet to which the storage tank is connected.

Abstract (de)
Zum Einbinden von insbesondere radioaktiven Abfallstoffen in ein Bindemittel verwendet man eine Förder- und Mischeinrichtung, die die Mischung
vor dem Aushärten in einen Lagerbehälter (25) fördert. Dabei werden die Abfallstoffe gravimetrisch und unterstützt durch die Förderwendel
(2) mit zusatzlicher Wandreinigungswirkung durch die Trockenförderzone (10) in die Mischzone (16) transportiert, während das Ein- oder
Mehrkomponenten-Bindemittel gleichzeitig in seitlicher Richtung zum Mischwerkzeug (3) in die Mischzone (16) gefördert wird. Die Mischung wird in
geradliniger Verlängerung der Förder- und Mischrichtung in einen Auslaß (24) geführt, an dem der Lagerbehälter (25) angeschlossen ist.
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